

Referat af bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS)

Mandag d. 29.marts, 2021 kl. 17.00

på TEAMS

Indkaldt:

Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Birgit Belling (BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (sup.) Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), (sup.) Kaj Nielsen (KN)

Afbud fra: AN deltog ikke

Mødeleder: AB

Ref: AML

Dagsorden & Tid: 17.00 til 18.00

Velkomst AB



Træffetid åbent kontor 1	Lukket grundet corona19.
Godkendelse af referat 01.12.2020 AN	Referatet blev godkendt
2. Økonomi/ medlemsliste/ Foreningssystem BB	Der er indført et nyt medlemssystem, og kontingentopkrævningerne er på vej ud til medlemmerne
3. Tilflytterarrangement Ny dato? CNH	Forslag til ny Dato - eller? Vi blev enige om at udsætte det til efter sommerferien, da det er for usikkert at planlægge for nuværende.
4. a Samarb. Erhvervsf- BB b Samarbejde med Sæxkøb c. Samarbejde Info Cafe AMB	Ad 4a: BB inviterer til møde d. ? & en sandwich. Ikke noget nyt. Ad 4b: AB Det er planen, at kontakten skal genoptages men det afventer. Ad 4c: Turist medlemskab, Turistavis, samt boggave Abelone AML har ikke fået spurgt formand for museum om turistmedlemskab. AML kontakter Birgit Boensvang om afhentning af turistmagasinet. AML hører om museet er interesseret i at sælge bogen.
5. Projekter a Årets Borger b. Cykel- & Toiletbrev(Alle) c. Opfølgning på projekter d. Lovestorm flag e. Vandtårnet f. Velkomstfest	DHJ Ikke noget nyt. Var planlagt til Havnens Dag. Alle Cykelbrev har været bragt som læserbrev i FT, og det har givet en reaktion fra Søndagsavisen, så der forventes omtale. Brevet er også sendt til lokale politikere. Umiddelbart er cykelsti ved Stubbekøbing dog ikke en del af den store cykel-plan. AB Der er udfærdiget et brev til Teknisk Forvaltning omkring opførsel af toilet- og omklædningsfac. i Anlægget. Der er ikke tale om et konkret projekt, men et oplæg til dialog. Der blev talt om placering og evt mulighed for puljemidler. AB Ansøg antal, placering og tilladelser Alle synes, at det er en god ide. Der blev talt mulige placeringer. Carsten Astrup har oplysninger om byen flagstænger – mål, flagstr. mv. Det blev besluttet at bestille 10 flag. AB Evt brug af Vandtårnet som udsigtspunkt blev diskuteret. Der var både for og imod, og beslutningen blev, at hvis projektet skal realiseres, så skal det ske på frivillige ildsjæles kræfter. Vi tager emnet op på generalforsamlingen. Sagen henlægges for nu. AB Forslag om en "velkommen-tilbage-fest" for foreninger og erhverv udsættes til næste møde.

g. Fællesmøde: Husbåde	<p>AB Efter henvendelse fra Sejlklubben omkring placering af husbåde i Stubbekøbing Havn, blev dels emnet og havnens fremtid i det hele taget diskuteret. Vi finder det problematisk, at der dukker små delprojekter op på denne måde, og vi savner at byen bliver inddraget i helhedsplanen for havnen. Aftalen blev, at vi, gerne sammen med Sejlklubben, vil forsøge at presse på politikerne op mod valget i november. Gerne åbne dialogmøder. ABO tager kontakt til Finn Jørgensen</p>
<p>6. a. Grupper b. Omrf. afslut 3. dec. CNH c. Badebroen ? CNH d. Rådhusforening AB e. Landdistriktpuljen. CNH f. Andet</p>	<p>Ad 6a: ? Ad 6b: afslut område. m.m <i>Der er ikke noget nyt. Alt ligger stille grundet corona, selv udstillingen på biblioteket er der ingen som har adgang til pt.</i> Ad. 6c: CNH Oprensning og sand ved badebroen? <i>CNH følger op. Forslaget er fortsat, at vi gerne vil betale for sand ved badebroen.</i> Ad 6d: p.t. lukket grundet coronas19 <i>Ikke noget nyt.</i> Ad 6e: nyt <i>CNH orienterede om afholdte dialogmøder, hvor borgere, foreninger og andre interesserede har kunnet komme med input til LTU omkring deres eget lokalområde. Det sidste møde er 8. juni og her handler det om Nordøst Falster. Falsters Hjerte har meldt sig som vært. LIV mener, at det er oplagt, at vi deltager, og vi bør komme med oplæg til hvordan vi kan fremme vores område.</i> CNH <i>Udsend puljeguide til foreningsliste. Vi bør også selv overveje om der er projekter, som byen kunne have gavn af. Dog helst ikke noget, som skal driftes af frivillige bagefter. Oplagt at se på videre udvikling af område ved Hallen, hvor der allerede er flere projekter i gang.</i></p>
<p>7. a. Nyhedsbr- medlemmer b. TV i Vestergade nr. 3 c. Retro kalender, AMB</p>	<p>Ad 7a: ABO skriver brev til medlemmer /kontingent-opk. <i>Nyhedsbrev er udsendt og kontingentopkrævninger er på vej ud.</i> Ad 7b: Planer & start for TV i nr. 3 <i>Selvom vi pt ikke har noget at vise, så skal det forberedes, så det er klar, når der igen kommer gang i hjulene.</i> Ad 7c: Tages op på næste møde igen <i>Ikke noget nyt. Afventer corona udvikl.</i></p>
<p>8. a. div. INFO b. andet?</p>	<p>Politiet, Turistmagasinet, frivilligcenter m.m. MC åbning aflyst <i>Punktet blev udsat</i></p>
9. Møder & Andet	<p>KN Kajs plan(oplæg vedlægges) <i>Oplægget blev kort vendt, og vi arbejder videre med det ved næste møde.</i></p>
<p>10. a. Evt b. Næste møde.</p>	<p>A DHJ <i>har kontakt til en fra Nørre Alslev, som gerne vil hjælpe med/lave en reklamefilm for Stubbekøbing. Projektet ligger dog stille pt grundet corona.</i> B: TEAMS Mandag d. 19. april kl. 17. <i>Online møde blev vedtaget, dog bliver mødetidspunkt kl. 18.00</i> Fysiskmøde tirsdag den 4. maj 2021 kl. 18.30 <i>Forslag at generalforsamling også afholdes den 4. maj. Måske ikke muligt, så vi tager det op igen ved næste møde, når vi forhåbentlig ved mere om forsamlingsforbud mv.</i></p>